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VAN DE VOORZITTER 
 
Beste partijgenoten, 
 
Middels dit verslag willen wij u informeren over dat wat wij als bestuur en fractie in 2015 
hebben gedaan en in 2016 willen gaan doen.  
 
Op onze Algemene Ledenvergadering van 6 april a.s. willen wij graag van u horen of wij op 
de goede weg zijn, waar we samen nog meer onze aandacht op moeten richten en wat we 
nog beter kunnen doen. Dat vragen wij, want ‘WIJ’ zijn samen de Arnhemse SP. Je voor de SP 
inzetten betekent dat wij -leden, bestuur en fractie- samen de schouders zetten in het 
streven naar een rechtvaardige samenleving. Graag horen we ook van u hoe we dat samen 
gaan doen. We hebben een dikke 600 leden in Arnhem, samen kunnen we een stevige vuist 
maken. Op het juiste moment op de SP stemmen is waardevol, maar actief zijn is zeker zo 
doeltreffend. Onze strijd wordt niet alleen in de gemeenteraad gevoerd. Juist op straat, in 
gesprek met elkaar, door te demonstreren, brengen we de Arnhemse samenleving in 
beweging, kan er verandering optreden.  
 
We kijken terug op een bewogen en druk jaar, met vele veranderingen. Veranderingen in het 
landelijk beleid dat vooral de meest kwetsbare mensen onder ons treft. Kwetsbaren op het 
gebied van inkomen en arbeid, huisvesting en zorg. Het rijk schuift een groot deel van de 
bezuinigingen af op de gemeenten. De gemeenten krijgen meer taken en moeten die met 
minder geld uitvoeren. Ook daardoor komen veel van de veranderingen lokaal keihard 
binnen. Bezuinigingen op onder meer de WMO, het armoedebeleid, de voorzieningen voor 
chronisch zieken en gehandicapten, en aanvullend inkomen. 
 
En daar hebben we natuurlijk op gereageerd. Door ons te laten zien en te laten horen, en dit 
met zoveel mogelijk activisme. En dat zullen we ook blijven doen. Zo kunnen we onze 
kernwaarden menselijke waardigheid, gelijkwaardigheid en solidariteit duidelijk zichtbaar en 
hoorbaar maken. 
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Bestuur, fractie en wethouders 
 
Bestuur 
In januari 2015 was de samenstelling van het bestuur als volgt: 
 

 Paul Kusters, voorzitter 

 Sjoerd van Leent, organisatie-secretaris 

 Marcel Peperkamp, penningmeester 

 Cris Lenting, uit hoofde van functie fractievoorzitter 

 Hans Kateman, algemeen bestuurslid, tevens beheerder partijhuis 

 Martin Pieterse, algemeen bestuurslid 

 Evelien Wouters-Prins, algemeen bestuurslid 

 Diana Kummeling, aspirant-bestuurslid 
 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering van 26 februari 2015 namen wij afscheid van Sjoerd 
van Leent en Martin Pieterse. Zij blijven lid van de SP, maar willen zich op andere zaken 
richten. Ook namen wij, een beetje, afscheid van Paul Kusters als afdelingsvoorzitter; hij 
werd raadslid ter vervanging van Desiree Egberts en stond op een verkiesbare plaats voor de 
SP Statenfractie in Gelderland. 
 
Op deze ALV werden de volgende leden voorgedragen (en bekrachtigd): Margriet Bekkema 
(algemeen bestuurslid), Luuk van Geffen (algemeen bestuurslid), Mathijs Gijsberts 
(organisatie-secretaris) en Diana Kummeling (afdelingsvoorzitter).  
Gedurende het jaar nam Iskander Sweet, namens ROOD, steeds vaker deel aan de 
bestuursvergaderingen en met het bereiken van de maximale leeftijd voor ROOD 
lidmaatschap werd Iskander vervolgens als aspirant-bestuurslid toegevoegd aan het bestuur. 
Op 20 november kregen wij het zeer droevige bericht dat Evelien Wouters-Prins, geheel 
onverwacht, was overleden. 
 
Het afdelingsbestuur bestond op eind 2015 uit: 

 Diana Kummeling, voorzitter 

 Mathijs Gijsberts, organisatie-secretaris 

 Marcel Pennekamp, penningmeester 

 Cris Lenting, uit hoofde van functie fractievoorzitter 

 Margriet Bekkema, algemeen bestuurslid 

 Luuk van Geffen, algemeen bestuurslid 

 Hans Kateman, algemeen bestuurslid, tevens beheerder partijhuis  

 Iskander Sweet, aspirant-bestuurslid 
In de loop van het jaar werd de afdeling versterkt met een nieuwe webmaster: Roland van 
der Velden. 
 
Helaas vertrok onze vaste medewerker voor de LinksAf, Thorsten Kemper. De vacature is nog 
steeds niet ingevuld. 
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Fractie 
In de fractie hebben zich geen verschuivingen voorgedaan. Begin en eind 2015 bestond de 
fractie uit: 

 Cris Lenting, fractievoorzitter  

 Abdurrahman Cetintas 

 Jurgen Elfrink 

 Luuk van Geffen 

 Gedeon Noordzij 

 Paul Kusters 

 Paulien Lunter 

 Rob van Sprang 

 Fractiemedewerkster Annette Beumer (tot september) 
 

Wethouders 
Gerrie Elfrink 
Alex Mink 
 
Overlegsituaties / frequentie vergaderingen: 

 Bestuur: 1 x per 2 weken 

 Fractie: 1 x per week en voorafgaand aan de besluitvormende gemeenteraad  

 Regio-overleg, voorzitter en/of organisatie-secretaris, 1 x per maand 

 Regioconferentie, 14 afgevaardigden van afdeling, minimaal 1 x per jaar 

 Partijraad, voorzitter en/of organisatie-secretaris, 1 x per 2 maanden 

 Partijcongres, 14 afgevaardigden van afdeling, 1 x per 2 jaar. 
 
Daarnaast, incidenteel, nog diverse werkgroepen waar ook overleg plaats vindt. 
 
In 2015 vond er vijf keer een algemene ledenvergadering, ALV, plaats.  
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ORGANISATIE 
 
SCHOLING 
Minimaal eenmaal per jaar bieden wij leden de cursus ‘kennismaken met de SP’ aan. Een 
‘must’ voor nieuwe leden en natuurlijk ook toegankelijk voor overige leden. Deze cursus 
vond in 2015 in drie avonden in oktober plaats. 
 
Enkele hulpdienstmedewerkers volgden de cursus ‘een helpende hand’. 
 
Door bestuursleden en een actief lid werden de volgende scholingsbijeenkomsten bezocht 
zoals ‘Heel de Mens’, ‘WMO’ en ‘SP zomeruniversiteit’. 
 
LEDEN 
Op 1 januari 2015 hadden wij nog 670 leden en op 31 december 2015 stokte de teller op 
645 leden. Een zorgwekkende daling van X leden. Redenen van opzegging zijn niet altijd 
bekend. Redenen van opzegging die wel bij ons bekend zijn: financiële situatie, overlijden 
maar ook onvrede over het landelijke, zoals vluchtelingenbeleid, en lokaal SP beleid. over 
de onderwerpen Meijnderswijk en bioscopen. Daarentegen blijft het ledenaantal, rond 65 
leden,  in Renkum en omstreken vrij stabiel. 

 
ROOD 
Begin 2015 kende ROOD in Arnhem nog maar drie actieve leden. Twee van drie haakten in 
de loop van het jaar af en het overgebleven actieve lid bereikte de leeftijd van 28 jaar 
waardoor automatisch het ROOD lidmaatschap vervalt. 

 
KERNGROEP 
In een thema-avond ‘kerngroepleden’, gehouden in najaar 2014, werd spontaan een 
actiegroep ‘Huur te Duur’ geformeerd. Deze actiegroep bestond, bij oprichting, uit 22 leden 
waaronder een aantal fractie- en bestuursleden en leden die actief wilden worden. Bij het 
daadwerkelijk actie voeren, begin 2015, zakte het aantal deelnemende leden snel tot 10 
leden en op het eind van 2015 nog maar 4 actieve leden.  
Voor korte, zogenaamde ‘flitsacties’ en het bemensen van ons openluchtkantoor kunnen 
we bij vijftien leden een beroep op doen. 
Voor flyeren, folders en krantjes rondbrengen is de groep van vrijwilligers wat groter en 
wisselt wel eens. 
De groep Tribune-bezorgers bestaat uit een harde kern en wordt al jarenlang aangestuurd 
door Sonia Groenewoud. Zij verzorgt samen  met Hans Kateman ook de distributie over de 
bezorgers. In Renkum e.o. doet Joke de wit dit. 
 
Actieve kerngroepleden kunnen zich ook gratis scholen door landelijke cursussen te 
bezoeken (na overleg met de afdelingsvoorzitter). Er is een ruim aanbod beschikbaar (zie 
SPnet.nl). 
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RENKUM 
In de zomer van 2014 werd er, met frisse moed, opnieuw een werkgroep Renkum 
opgericht. Helaas heeft deze werkgroep zich weer opgeheven. Het bestuur heeft begin 2015 
de keuze gemaakt om zich eerst goed in te werken en te concentreren op de Arnhemse 
afdeling om zo niet te verzanden in ‘twee dingen voor de helft doen’. Desalniettemin 
moedigen we alle leden in Renkum, Heelsum, Doorwerth en Oosterbeek aan de 
moederafdeling te bezoeken, ervaring op te doen op straat met actievoeren en om tot een 
nieuwe werkgroep te komen.  

 
HULPDIENST 
Tot eind 2014 konden hulpdienstvragen per mail ingediend worden. Daarnaast bestond de 
mogelijkheid om op de maandelijkse inloopochtend ook hulpdienstvragen te stellen. Eind 
2014 werd dit gewijzigd in een wekelijke hulpdienst- en inloopavond waarbij altijd minimaal 
twee hulpdienstmedewerkers aanwezig waren. Ook werd een apart telefoonnummer voor 
de hulpdienst in gebruik genomen: 06-33310103. 
Hulpdienstmedewerkers: 

 Peter Albers 

 Hans Eggink 

 Tugba Kandimir 

 Hans Kateman  

 Ayse Kumaz 

 Diana Kummeling  

 Mark Ormel 

 Elly Schoenmaker  
 
Tot aan de zomervakantie werd van de inloop mogelijkheid goed gebruik gemaakt. 
Hulpvragen varieerden van aanvraag kwijtscheldingen, aangifte IB, vragen WW tot PGB, 
WSW Presikhaaf, WMO en huurderszaken. Zo mogelijk werd er doorverwezen naar de 
wijkteams.  
Na de zomervakantie werd er dusdanig weinig gebruik van de inloopavond gemaakt dat er 
werd besloten om in december hier mee te stoppen. De telefonische hulpdienst blijft 
bestaan en gaat het verder op afspraak. 
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CAMPAGNES 
 
STATENVERKIEZINGEN 
Januari, februari en maart stonden vooral in het teken van de verkiezingen voor de 
Provinciale Staten Gelderland. Er werd volop gefolderd en samen met de Statenfractie 
hielden we een ludieke actie. Zie ook: https://gelderland.sp.nl/verkiezingen 

 
HUUR TE DUUR 
Een langdurige landelijke actie die ook nog in 2016 door zal gaan, een actie waar we trots op 
mogen zijn. Er is een Facebook-pagina geopend SP Actiegroep Huur te Duur, die door actielid 
Joost Blasweiler wordt bijgehouden: www.facebook.com/huurteduurarnhem/?fref=ts 
 
Ruim duizend handtekeningen haalden we op tegen de huurverhoging 2015 in Geitenkamp, 
er werd een klopactie in Spijkerkwartier gehouden, en driemaal vond er een 
buurtbijeenkomst plaats. Met als één van de hoogtepunten de huurdersbijeenkomst met 
directeuren wooncorporaties, wethouder en gastspreker Remi Poppe. Zie: 
www.facebook.com/huurteduurarnhem/videos 
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ACTIVITEITEN PER MAAND 
 
JANUARI 

 Aftrap in Amersfoort voor landelijke actie Huur te Duur 

 ALV in het teken verkiezingen Provinciale Staten 

 Thema-avond met als onderwerp ‘daklozen’ 

 Maandagavonden hulpdienst en inloop 
 
FEBRUARI 

 Huur te Duur: veel geflyerd in de Geitenkamp, huis-aan-huis en op zaterdagmarkten 
handtekeningen verzameld, buurtbijeenkomst in De Beijer 

 ALV, wisseling in bestuur 

 Campagne PS 

 Maandagavonden hulpdienst en inloop 
 

MAART 

 Huur te Duur: bij voordeuren van wooncorporaties met protestborden bestaan, 
verzamelde handtekeningen aan directeur Vivare overhandigd 

 Internationale Vrouwendag: uitnodiging van ATID, Turkse Arbeidersvereniging om lezing 
te houden. Deze werd uiteindelijk door Agnes Lewe gehouden 

 Campagne PS verkiezingen 

 Maandagavonden hulpdienst en inloop 
 
APRIL 

 Bij ROC, Rijn/IJssel, workshop SP en politiek, door bestuursleden Margriet Bekkema en 
Luuk van Geffen georganiseerd 

 Voorbereiding Huur te Duur, huurders- en verhuurdersbijeenkomst 

 Maandagavonden hulpdienst en inloop 
 
MEI 

 Huur te Duur: huurders- en verhuurdersbijeenkomst 

 Landelijke SP-ledendag in Burgers Bush. Door aantal Arnhemse leden in uitvoering 
ondersteund 

 Maandagavonden hulpdienst en inloop 
 

JUNI 

 Eerste openluchtkantoor van het jaar, Steentjesdag, Steenstraat 

 Huur te Duur, overleg met diverse huurdersorganisaties: ‘En nu verder...’ 

 Maandagavonden hulpdienst en inloop, met constatering dat ‘simpele’ 
hulpdienstvragen verminderen, maar toename van complexe hulpvragen 

 
JULI / AUGUSTUS 

 Zomervakantie 

 Hulpdienst en inloopavond gesloten. Hulpdienst wel telefonisch, en via mail, bereikbaar 

 Enquête WMO gemaakt die op de SP site is geplaats en op diverse locaties zal worden 
verspreid  
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 Bestuur spreekt bij fractie zorgen uit over afstand tussen fractie en bestuur, 
zorgen over daling van leden en ontbreken van voldoende kerngroepleden met als 
resultaat dat werkgroep van fractie- en bestuursleden wordt ingesteld om gezamenlijk 
tot oplossing/werkplan met een aantal te bepalen doelen te komen. 

 
SEPTEMBER 

 ALV ter voorbereiding partijcongres XXI 

 Kennismaking met Ron Meijer in Rozet 

 Uitzetten van WMO-enquête op diverse locaties, zoals markten en SWOA  

 Openluchtkantoor in Lombok en Malburgen 

 Nationale Burendag: schoonmaakprikactie rondom partijhuis, koffie en een koekje aan 
de buren aangeboden en natuurlijk leuke gesprekken gevoerd 

 Start werkgroep ‘Fractie en bestuur’ 

 Afscheid van Annette en Thorsten Kemper-Beumer, ons foto- en film- en LinksAf-
echtpaar 

 Eerste bijeenkomst werkgroep ‘doelen en werkplan’ 

 Maandagavonden hulpdienst en inloop 
 
OKTOBER 

 ALV ter voorbereiding partijcongres XXI 

 Regioconferentie in aanloop partijcongres 

 Huur te Duur: klopactie in Spijkerkwartier en vervolgens huurdersbijeenkomst in 
buurtcentrum De Lommerd 

 Thema-avond WMO met Kevin Wevers 

 Actie ‘Wakker Worden!’ met PS-SP bij Alliander tegen over-de- topsalarissen. Zie: 
gelderland.sp.nl/nieuws/2015/10/sp-schudt-alliander-wakker-stop-de-topsalarissen 

 Actie bij poorten WSW Presikhaaf: werknemers gevraagd naar problemen met vervoer 

 Actie ‘Dag van Verzet Tegen Armoede’: op vrijdagmarkt in centrum zoethoutjes 
uitgedeeld en gesprekken aangegaan ‘op een houtje bijten’ 

 Kennismaking met Sharon Gesthuizen in SP partijhuis 

 Maandagavonden hulpdienst en inloop 
 
NOVEMBER 

 ALV ter voorbereiding Partijcongres 

 Partijcongres XXI. De afdeling diende verschillende moties in. 

 Flitsactie bij WSW Presikhaaf: Jette Klijnsma een geranium aangeboden: 
arnhem.sp.nl/nieuws/2015/11/niemand-achter-de-geraniums-betaald-werk-en-goede-
begeleiding 

 Politiek Café, informele avond voor leden in partijhuis met wethouders-spreekuur, 
stand van zaken fractie en gemeenteraad, leuke quiz en dit onder het genot van een 
drankje en normaal, betaalbaar hapje 

 Tweede bijeenkomst werkgroep ‘werkplan en doelen’ 

 Maandagavonden hulpdienst en inloop 
 
DECEMBER 
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 Actie: in het kader van ‘Dag van de Rechten van de Mens’ een vreedzame wandeling om 
en nabij het centrum gehouden en dit in samenwerking met onder meer Amnesty 
International en met als afsluiting SoeP en een mooie toespraak van burgemeester 
Kaiser 

 Laatste hulpdienst- en inloopavond waarbij we ook afscheid, uiteraard met een leuke 
avond en klein presentje, van enkele hulpdienstmedewerkers hebben genomen 

 
Naast bovengenoemde hoogtepunten hebben wij ook ons bezig gehouden met onder meer 
handtekeningen verzamelen tijdens openluchtkantoren, op markten en winkelcentrum 
Kronenburg voor zorgacties FNV, ZO-kranten verspreid, landelijke kerstgroeten uitgedeeld 
en ingezet op een afdelingskrant die begin 2016 wordt verspreid. 
 
Activiteiten van de afdeling en de fractie zijn ook te volgen via LinksAf (ons inlegvel bij de 
Tribune) en na te lezen op onze arnhem.sp.nl website en via onze Facebook-pagina 
www.facebook.com/sparnhem/ 
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UIT DE FRACTIE 
 
We sloten 2014 af met het uiten van onze zorgen over de bezuiniging op casemanagement 
voor demente Arnhemmers middels schriftelijke vragen. In januari gingen we verder met 
zorg, en hadden we aandacht voor het juist regelen voor zorggegevens in de wijkteams. De 
SP vond dat dit onvoldoende geregeld was en stelde deze kwestie dan ook aan de kaak bij 
het college. Tevens regelde de SP dat Arnhemmers die een persoonsgebonden budget 
hebben voor zorg en die momenteel vergeefs wachten op uitbetaling, kunnen rekenen op 
hulp van de gemeente. De gemeente wil bijspringen als mensen in de problemen komen als 
bepaalde zorg niet kan worden geleverd. Mensen kunnen zich daarvoor aanmelden bij hun 
eigen wijkteam. De gemeente Arnhem is bereid om vervolgens een voorschot uit te betalen. 
Deze belofte deed wethouder Martijn Leisink (D66) op mondelinge vragen van Paulien 
Lunter. 
In februari stond ‘Anders doen met minder geld’ op de agenda, evenals discussies rondom 
het Kunstbedrijf. 
Daarnaast was er in maart aandacht voor de wijkteams; De Arnhemse wijkteams kregen 
vaste wijkverpleegkundigen. Hiermee werd gehoor gegeven aan de vraag van de SP: 
wijkverpleegkundigen gekoppeld aan vaste mensen. Op 14 maart waren in heel Gelderland 
SP-ers actief met campagne voeren voor de provinciale statenverkiezingen. In Arnhem 
kwamen daarbij ook raadsleden Luuk van Geffen, Abdurrahman Cetintas, Paul Kusters en 
Paulien Lunter in actie. Eind maart vroeg Gedeon Noordzij zich hardop af hoe de Arnhemse 
binnenstad een prettige verblijfsplek waar ruimte is voor werken, wonen, winkelen en 
uitgaan. Daarom stonden de toekomstplannen, de visie, van de binnenstad op de politieke 
agenda van maandag 30 maart. Deze visie werd met een grote meerderheid van stemmen 
aangenomen, ook door de SP. Wel diende SP Arnhem een motie in en ondersteunde een 
amendement en twee moties van andere partijen. 
In april streed wethouder Gerrie Elfrink tegen huurverhogingen en nam de raad het 
transitieplan kunstbedrijf aan. Ook in april kwam de fractie in verzet tegen kabinetsbeleid. In 
weerwil van het kabinetsbeleid wilde de SP dat uitgeprocedeerde asielzoekers aanspraak 
konden maken op bed, bad en brood. Volgens de fractievoorzitters van D66, SP, GroenLinks, 
CDA en CU was het onvoorstelbaar dat Arnhem eerst zwaar is gekort bij het overhevelen van 
de zorgtaken van landelijke overheid naar de gemeente en dat het kabinet zich nu ook nog 
eens bemoeit met welke mensen de gemeente wel en welke mensen de gemeente niet zorg 
mag verlenen.  
“Een waardeloos en ondoordacht compromis van VVD en PvdA”, aldus SP-fractievoorzitter 
Cris Lenting. “De mensen waar het om gaat verdwijnen hiermee niet, in Arnhem blijven wij 
dus een menswaardige maar sobere Bed, Bad en Brood-regeling bieden.” Op de politieke 
agenda stond dinsdag 28 april de ‘Perspectiefnota 2016 – 2019’ van de gemeente Arnhem. 
De gemeente Arnhem krijgt de komende jaren steeds minder geld vanuit Den Haag 
toebedeeld. Er moet op het budget worden bespaard, wat neerkomt op circa 20 miljoen 
euro. Cris Lenting hield tijdens de besluitvormende vergadering een betoog waarin hij de 
standpunten van de Arnhemse SP duidelijk maakte. 
In mei stond onder meer de participatiewet op de kalender. Met de invoering van de 
Participatiewet, de grote bezuinigingen en meer verantwoordelijkheden die de overheid bij 
de gemeenten legt, wordt het voor gemeenten niet zo eenvoudig om mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt goed te helpen. Gemeenten moeten volgens de SP duidelijke en 
slimme keuzes maken voor deze mensen. Het gaat hierbij immers om mensen die voorheen 
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onder de WSW en de Wajong vielen en een begeleiding en ondersteuning nodig hebben. 
Alle betrokken gemeenteraden hebben destijds gestemd over de overname van het maken 
van schoolmeubelen door Ahrend kantoormeubelen. Vrijdag 29 mei werd hierover een 
besluit genomen door het algemeen bestuur van Presikhaaf Bedrijven. Dit betekende dat 
alle medewerkers hun baan hielden. 
De fractie heeft maandag 8 juni vragen gesteld over de wel erg hoge vergoeding van een 
manager voor de Arnhemse binnenstad. In de media werd veel gesproken over de 
vergoeding van deze binnenstadmanager. Deze zou zo’n 6.000 euro bruto per maand 
bedragen. Het geld voor deze manager moet van Stichting Ondernemersfonds Arnhem 
(SOFA) komen. SOFA krijgt haar jaarlijkse inkomsten via een ophoging van de Onroerend 
Zaak Belasting (OZB) van ondernemers en pandeigenaren in de Arnhemse binnenstad. 
Kortom, geld van onder meer hardwerkende ondernemers, groot en klein. Eind juni, vlak 
voor het reces, bepaalde de raad, incluis de SP fractie dat het monument Musis Sacrum in 
ere zou worden hersteld. Geen grootschalige culturele nieuwbouw waar dat niet nodig is: 
ons muziekgebouw wordt voor optimaal gebruik ver-herbouwd, het biedt straks de 
mogelijkheid te genieten van klassiek tot pop en van wereldmuziek tot Nederlandstalig en is 
geschikt voor allerlei soorten voorstellingen en evenementen, voor alle Arnhemmers. Ook 
werd bepaald dat Focus verhuist naar het kerkplein, in tegenstelling tot Musis was 
nieuwbouw daar wel nodig. De nieuwbouw moet in 2018 klaar zijn. SP-raadslid Luuk van 
Geffen is blij met de uitkomst van de gemeenteraadsvergadering: “Het filmhuis wacht al 
meer dan 20 jaar op een nieuwe locatie in de stad. Nu ligt er een plan van Focus zelf, zoals 
wij in ons coalitieakkoord hebben afgesproken. De locatie is goed en de plannen blijken 
haalbaar.” Op die dag werd ook ingestemd met de komst van de Giro door Arnhem. Voor 
een groot deel betaald door provincie Geldeland. Arnhem betaalt mee uit het sportbudget. 
Dit sportbudget komt uit het project Saksen Weimar Sport 2015 en gaat om geld dat niet is 
uitgegeven. Normaal vloeit niet-besteed geld terug naar de algemene middelen. Nu is er 
voor gekozen om dit geld te besteden aan de Giro d'Italia. De Arnhemse SP heeft ook 
ingestemd. Eind juni werd ook ingestemd met de nieuwe plannen voor thuiszorg-
medewerkers. De gemeente Arnhem wil dat deze medewerkers hulp bij huishouding een 
hoger loon krijgen. De loonstijging gaat gepaard met bijscholing op het gebied van preventie. 
De loonsverhoging en bijscholing zijn eisen van de Arnhemse SP en staan in het 
coalitieakkoord. 
In juli werd de ‘Zomernota’ nog aangenomen. In deze nota staan de plannen voor de stad en 
dan met name hoe dat vanuit de wijken moet gaan gebeuren. Zoals bekend heeft Arnhem 
door maatregelen vanuit Den Haag te maken met forse bezuinigingen. In de ‘Zomernota’ 
staat hoe Arnhem deze bezuinigingen op probeert te vangen. SP-fractievoorzitter Cris 
Lenting is positief over de uitwerking van zomernota: “Met deze ‘Zomernota’ geeft het 
college aan dat zij na de perspectiefnota goed op weg is. Het is natuurlijk jammer dat wij 
deze herverdelingsschade en schande hebben opgelegd gekregen maar hopelijk wordt daar 
nog wat aan gerepareerd”.  
 
Tijdens en na het reces ging de fractie in augustus verder, in dit geval over jeugdzorg. De SP 
vindt en vond het belangrijk dat de jeugdigen in Arnhem de juiste (specialistische) hulp 
blijven ontvangen en dat het vaststellen van de nieuwe indicatie zorgvuldig en met 
voldoende kennis van de volledige situatie moet gebeuren. Enkel een keukengesprek vindt 
de SP onvoldoende om een deskundig oordeel te kunnen vellen. Bovendien maakte de SP 
zich zorgen over mogelijke stopzetting van jeugdhulp, m.i.v. 1 januari 2016, als de 
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hulpvragers zelf geen afspraak hebben gemaakt met het wijkteam. Daarom heeft de SP 
vragen aan het college gesteld. Tevens is er in het najaar terechte ophef gemaakt over het 
overschrijden van de ‘Kaisernorm’, in dit geval bij Presikhaaf Bedrijven. Dat is de norm 
waarmee aangegeven wordt dat mensen niet meer mogen verdienen dan burgemeester 
Kaiser. Ook in het najaar is GroenLinks uit het college gestapt, en de ChristenUnie er in 
gestapt. Tevens voerde de SP met een aantal fractieleden maandag 16 november actie voor 
passend werk en goede begeleiding bij de Sociale Werkvoorziening Presikhaaf Bedrijven. 
Staatssecretaris Klijnsma kwam op werkbezoek bij de schoolmeubelfabriek in Arnhem. Zij 
ging in gesprek over de actieve rol die ondernemingen kunnen spelen bij de 
arbeidsparticipatie van mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. De SP vindt dat nog 
steeds te weinig ondernemers hun sociale verantwoordelijkheid nemen. In het najaar werd 
ook buslijn 13 geopend en heeft Klarendal weer een buslijn, dit dankzij Alex Mink. Tevens 
werd besloten over de komst van een AZC in Elderhoeve. In december stonden ook de 
‘Arnhemse woonprincipes’ op de agenda. Er is meer dan een jaar gewerkt aan de 
woonprincipes voor Arnhem: het richtinggevende document voor alle afspraken die we als 
stad met elkaar maken over hoe we willen en kunnen wonen. Het is tot stand is gekomen in 
samenspraak met veel Arnhemmers. Maandag 14 december zijn deze principes door de 
gemeenteraad vastgesteld. SP diende samen met de PvdA en de Partij voor de Dieren de 
motie ‘Betaalbaar wonen in Arnhem’ in.  
 
Afrondend, in 2015 hebben we aandacht gevraagd voor de wijkteams. Het afgelopen jaar is 
er veel veranderd in de zorg. Het organiseren van zorg in de buurt is een nieuwe manier van 
werken. De SP ontvangt signalen dat de wijkteams echt in ontwikkeling zijn, ze elkaar steeds 
beter weten te vinden en er gewerkt wordt aan nieuwe oplossingen. Dat is erg positief om te 
horen. Maar er komen ook kritische punten naar voren vanuit onze leden en 
cliëntorganisaties als de seniorenraad en het Apcg. 
 
Daarom heeft de SP het effect en de evaluatie van het functioneren van de wijkteams 
maandag 30 november samen met de PvdA op de agenda gezet van de gemeenteraad. Er is 
erg lang uitgekeken naar deze eerste, uitgebreide bespreking. De SP heeft een flink aantal 
kritische vragen gesteld. Vragen waarop de voorliggende raadskamerbrief en de wijkkrant 
‘Wijkteam in beeld’ geen of onvoldoend antwoord geeft. De wijkteams spelen een 
belangrijke rol in de Wmo. Hoe zorgvuldiger deze rol besproken wordt, hoe meer er geleerd 
kan worden, zodat de teams beter functioneren. 
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FINANCIEEL JAARVERSLAG  2015 
 
De inkomsten vallen in 2015 lager uit. Het ledenaantal is dit jaar verder gedaald. Het verschil 
ten opzichte van 2014 is verder te verklaren uit een éénmalige storting vanuit landelijk voor 
de campagne voor de Gemeenteraad verkiezingen en de bijdrage in de scholingskosten 
vanuit de fractie die ná de jaarafsluiting is gestort. 
 
Er is in 2015, zoals voorgenomen, vaker actie gevoerd (ook meer langdurige). Hierdoor zijn 
de uitgaven hiervoor met een kleine 50% gestegen. De uitgaven aan bestellingen bij landelijk 
zijn gehalveerd. Aan de Provinciale Staten-campagne hebben we minder onkosten gehad 
dan begroot. De bijdrage aan de huisvesting in het SPand viel dit jaar hoger uit dan vorig jaar 
door éénmalige kosten. Er zijn minder bijgekomen is het opnieuw in gebruik nemen van het 
kopieerapparaat van Ricoh welke hoge huurkosten met zich meebrengt. 
 
We sluiten 2015 af met een saldo van € 13.301,28. We staan er financieel gezond voor. 
 
De afdeling is niet verantwoordelijk voor de financiën van de fractie. De fractie legt zelf 
verantwoording af aan de gemeente. 

 
BEGROTING 2016 
In de begroting van 2016 is rekening gehouden met een toename van de uitgaven aan acties 
en landelijke campagne. Door de stijgende kosten is rekening gehouden met hogere 
huurkosten. De begrote uitgaven voor bestellingen bij landelijk, reiskosten, scholing, 
tribunes en hulpdienst zijn op basis van de informatie over 2015 naar beneden bijgesteld. 
 
De financiële stukken zijn voor leden ter inzage beschikbaar via de afdelingsvoorzitter.  
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